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Referat fra generalforsamling torsdag d. 12. april 2012 
 
 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Fremlæggelse af regnskab. 

4. Indkomne forslag. 

5. Valg af bestyrelse.  

a. På valg er Ejnar Foeste Andersen og Jacob Rosenkvist-Kejser. Begge modtager 

genvalg. 

            Valg af revisor.  

a. På valg er Henning Kjær. 

6. Evt.  

************************** 

Fremmødte: Uranusvej 13 personer, Plutovej 11 personer 

Ad1 

Erling Korsgaard blev foreslået og valgt. 

 

Ad 2 

Ejnar fremlagde beretningen. Han kom ind på sidste års fejedag, hvor der havde været træfældning 

på det grønne område. .På foreningen hjemmeside hjemmeside kan der ses billeder fra denne. Årets 

fastelavnsfest havde kun haft få tilmeldte – sikkert pga. placeringen i skolens vinterferie.  

Desuden nævnte han, at vejenes træer trænger til beskæring, nogle fliser trænger til udskiftning og 

vejen har igen revner, der evt. skal repareres.  

 

Ad 3 

Henrik gennemgik regnskabet. Han påpegede en trykfejl: 01.01.2009 skal rettes til 01.01.2011. 

Sidste års udgifter har været større end normalt, men dette skyldes, at der har været udgifter til 

oprettelse af lejekontrakt.  

Foreningen råder over en hækkeklipper, der opbevares hos Henrik Kristiansen, Uranusvej 

 

Ad 4 
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Ingen forslag 

 

Ad 5 

Jacob Rosenkvist-Kejser var IKKE på valg. I stedet var det Henrik Schefferling. Henrik og Ejnar 

blev begge genvalgt. 

Henning Kjær blev genvalgt. 

 

Ad 6 

- Forespørgsel om der kom fejemaskine inden fejedagen. Det gør der ikke. 

- Græsklipningen er ikke pæn. Da vi ikke betaler for det – det er ikke med i kontrakten,- kan vi ikke 

klage over det. 

- Der køres for stærkt på Plutovej af enkelte beboere. Opfordring til at videregive denne besked. 

- Nogle hække ’fylder’ ind over fortovene og græskanter, der vokser ind over samme fortove. 

Opfordring til at videregive denne besked, så hækkene kan blive klippet og græsset fjernes. 

 

/ref. Inger Kjærgaard 

d. 15. april 2012 
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Til alle beboere på Plutovej og Uranusvej. 

 

 

På generalforsamlingen blev bestyrelsen bedt om at sende denne opfordring til alle.  

 

Nogle fortove er blevet ’smalle’ at færdes på. Beboerne med fortov bedes sørge for at klippe deres 

hække og rette græskanterne af på fliserne, så alle nemt kan færdes på fortovene.  

 

Desuden oplever nogle at der køres stærkt på især Plutovej. En opfordring her til at nedsætte 

hastigheden. 

 

Mvh. bestyrelsen for grundejerforeningen 

 

 

 


